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Agenda 

 

7- 28 juni  Blik op de Raad 

Oldenzaal  GroenLinks Oldenzaal organiseert een oriëntatie-cursus over de lokale  

   Politiek. Meer weten? Ga naar www.oldenzaal.groenlinks.nl 

 

18 juni 2016  Campagneleidersdag 

Utrecht   Samen werken aan het versterken van onze campagneorganisatie (inclusief

   campagneleidersdiner). Ben je campagneleider van je afdeling? Meld je dan 

   aan bij glweb.groenlinks.nl/campagneleidersdag 

 

 

Bijeenkomsten in de afdelingen 

 

     Kampen 

     Politiek platform De WerF krijgt vervolg 

     GroenLinks nodigt inwoners van Kampen uit voor een nieuwe 

     ronde van De WerF.  Belangstellenden bespreken in dit 

     platform onderwerpen die in de gemeenteraad aan bod 

     komen. Het gesprek mondt uit in een advies aan de 

raadsfractie.  "Politiek dichter bij mensen, dat is waar we steeds naar zoeken", legt fractievoorzitter 

Nieke Jansen uit. "Afgelopen half jaar hebben zes mensen meegedaan in de eerste groep van De 

WerF. De gemêleerde groep van leden en sympathisanten is enthousiast. Het leuke is dat het mes 

aan twee kanten snijdt. Als fractie worden we gevoed door hun inbreng. En de mensen die meedoen 

komen dichter bij de gemeentepolitiek en krijgen invloed. Door de gesprekken en debatten in De 

WerF kan iemand ook ontdekken hoe het politieke werk eruit ziet en of dit beetje politiek smaakt 

naar meer." De WerF komt eens per maand bij elkaar. Drijvende kracht achter dit mooie initiatief is 

Ine Nagelmaeker Een tweede groep van De WerF van start in juni of september van dit jaar. 

   Hellendoorn 

   Bijeenkomst Oekraïneverdrag 

   Acht jonge Oekraïeners vertelden ons begin april over hun land en toekomst. 

   Aangrijpende en inspirerende verhalen van jonge Oekraïeners over hun 

   toekomst. Het referendum ging over hen. 
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    Steenwijkerland 

    Geslaagde ledenbijeenkomst 

    GroenLinks leden uit Steenwijkerland zijn in april voor het eerst sinds 

    lange tijd weer bij elkaar geweest om over de toekomst van de  

    afdeling te praten. Het initiatief hiervoor van Bert Docter, Ronald 

    van Vlijmen en Han te Bloemendal is met enthousiasme begroet.  

    De bijeenkomst was een succes, oudgedienden en nieuwkomers 

hebben met elkaar kennis gemaakt. Een stevig debat over de lokale politiek volgde en het smaakte 

duidelijk naar meer. De volgende bijeenkomst staat gepland voor juni. Op het programma staan dan 

gastspreker Anton Nicola en een debat  over het basisinkomen. 

 

Successen in de gemeenteraad 

 

    Almelo 

    Motie stop afvalwaterinjectie in Twente aangenomen 

    In de motie roept de raad het college op bezwaren te uiten  

    tegen de lozing van afvalwater door de NAM bij de provincie  

    en de rijksoverheid. En om druk uit te oefenen om de   

    verleende vergunningen in te trekken.  De stemming was 30  

    voor en 3 tegen (VVD)! 

 

Deventer en Hardenberg nu ook schaliegasvrije gemeenten 

In Hardenberg stemde vrijwel de hele gemeenteraad in met een motie van GroenLinks, CU en PvdA 

om de gemeente Hardenberg schaliegasvrij te verklaren en dit kenbaar te maken aan de Provincie, 

de Tweede Kamer en het ministerie van Economische Zaken. 

De raad van Deventer nam een motie van PvdA en GroenLinks aan met een duidelijk standpunt over 

schaliegas: winning van schaliegas is onwenselijk en het college zal in de inspraak een standpunt 

innemen dat de winning van schaliegas afwijst. Daarnaast zullen bij initiatieven voor (proef)boringen 

naar schaliegas in of nabij Deventer politieke en juridische instrumenten worden ingezet om winning 

te voorkomen. De motie werd mede ingediend door ChristenUnie, SP en Deventer Sociaal en 

gesteund door D66 en Gemeentebelang. De VVD en Deventer Belang stemden tegen. 

    Hellendoorn 

    Motie toegankelijkheid voor mensen met beperking 

    De GroenLinks-motie om toegankelijkheid voor mensen met een 

    beperking in het centrum van Nijverdal goed te regelen is unaniem 

    aangenomen. 

 

    Zwolle 

    Motie groene stroom 

    De GroenLinks-motie die het Zwolse college oproept voortaan alleen 

    nog maar écht groene stroom in te kopen voor de gemeente Zwolle is 

    unaniem aangenomen door de gemeenteraad. 

 

     Zwolle 
     Motie Zwolle ottervriendelijk 

     De motie die op initiatief van GroenLinks werd   

     ingediend kreeg steun van de hele gemeenteraad.  

     Door het noeste werk van ecoloog en otterspeurder  

     Vincent Martens is de levendige otter letterlijk en figuurlijk in 

beeld in Zwolle. De motie roept het college van B&W op om samen met waterschap, provincie en 

natuurorganisaties de stad een gastvrije en vooral veilige plek te maken voor het speelse zoogdier. 
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Uit de raad 

 

    Deventer 

    Carlo Verhaar draagt fractievoorzitterschap over 

    Carlo Verhaar is teruggetreden als fractievoorzitter en raadslid van 

    GroenLinks Deventer. Veertien jaar heeft hij bevlogen en met  

    humor het GroenLinks geluid vertegenwoordigd in de raad. De  

    portefeuille kunst en cultuur was de passie van Carlo. Hij heeft zich 

    sterk gemaakt voor vernieuwing van de kunst en cultuur in Deventer. 

Hij blijft actief als steunraadslid tot de volgende gemeenteraadsverkiezingen. De fractie heeft Tjeerd 

van der Meulen gekozen als nieuwe fractievoorzitter.  

Bomen over bomen 

 

 

    Deventer 

    Zinloos geveld 

    In februari werd een gezonde monumentale unieke bruinrode beuk 

    uit 1820 in het Deventer Worpplantsoen per ongeluk gekapt. Een 

    eeuwenoude boom kappen, waarvan vervolgens blijkt dat deze niet 

    omgekapt had moeten worden, vindt GroenLinks Deventer niet oké. 

    De raadsfractie wil maatregelen om dit soort fouten in de toekomst 

te     voorkomen. In april heeft een raadsmeerderheid een voorstel voor 

    betere communicatie over bomenkap echter afgewezen. 

     

    Kampen 

    Bomen niet bij eerste beste klacht omhakken 

    Het moet niet zo zijn dat we bomen bij de eerste de beste klacht 

omhalen vindt GroenLinks Kampen. Raadslid Niels Jeurink heeft in de gemeenteraad gepleit voor het 

inschakelen van deskundigen bij de afweging om beplantingen te kappen. 

 

Raalte 

Zagen in het broedseizoen 

Uit diverse kernen in de gemeente Raalte krijgt het meldpunt Bomen van GroenLinks Raalte 

berichten dat de kaalslag in het buitengebied onverminderd doorgaat. Boomprofessionals weten dat 

ze in Raalte nog door kunnen zagen terwijl dit in omliggende gemeentes dit al verboden is in verband 

met het broedseizoen. De gemeente doet niets (heeft er ook geen beleid voor en handhaaft niet op 

bomenkap zoals blijkt uit de binnengekomen meldingen). Op een informatiebijeenkomst van de 

gemeenteraad heeft GroenLinks een kapstok voor een verantwoord groenbeleid aangereikt. 

 

    Enschede 

    GroenLinks blij met inbreng Sociaal Hart Enschede 

    De woordvoerders van de raadsfracties hebben met Sociaal Hart 

    Enschede (SHE) gesproken over het bijstandsbeleid en de uitvoering 

    in de gemeente. GroenLinks heeft grote waardering voor de 

initiatieven die SHE heeft genomen, voor de betrokkenheid van enkele sociaal advocaten hierbij en 

wil de dialoog gevolg geven. Voor GroenLinks is bij het bijstandsbeleid altijd uitgangspunt geweest 

om uit te gaan van vertrouwen, bij bijstandsgerechtigden zoals bij iedere andere inwoner van 

Enschede. GroenLinks wil hen niet uit de bijstand pesten met 'eigen schuld, dikke bult-beleid' maar 

ondersteunen waar mogelijk en activeren waar nodig. De gemeente moet meer doen om duidelijk te 

maken aan welke (soms vergezochte) wettelijke regels bijstandsgerechtigden zich moeten houden.  
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Enschede 

Schriftelijke Vragen over afhandeling motie nieuw perspectief bijstand 

Eind 2015 nam de gemeenteraad van Enschede de motie 'Nieuw perspectief voor de bijstand' aan. 

Het college kreeg de opdracht een groot experiment op te zetten binnen de Participatiewet.  Het 

experiment moet duidelijk maken of er mogelijkheden zijn verplichtingen te verminderen voor 

bijstandsgerechtigden die langdurig afhankelijk zijn van een uitkering, armoede en sociale uitsluiting 

tegen te gaan door middel van bijverdienen in de bijstand. Een belangrijke politieke opdracht die 

snelle en serieuze aandacht verdient. Navraag leerde GroenLinks dat het college de motie nog niet 

uitvoert en pas in de zomernota een aanpak schetst. De fractie vermoedt dat er opzettelijk wordt 

vertraagd en heeft hierover de vragen gesteld aan het college. 

 

    Zwolle 

    GroenLinks wil positiever bijstandsnieuws 

    In Zwolle kwamen in 2015 376 personen op eigen kracht uit de  

    bijstand! 286 Personen konden hun uitkering laten stopzetten  

    doordat zij een baan kregen. 64 Personen stroomden uit vanwege 

    het oppakken van een studie. En in 26 gevallen gaat het om winst uit 

    onderneming als vervanging voor de door de gemeente Zwolle  

    verstrekte bijstandsuitkering. 

GroenLinks Zwolle is verheugd dat honderden inwoners erin slaagden de draad van hun leven zonder 

uitkering weer op te pakken. De fractie heeft de uitstroomcijfers opgevraagd om aan te tonen dat er 

ook goed nieuws is als het gaat om de bijstand. De gemeente Zwolle blijft via persberichten 

negatieve aspecten benadrukken, met name (al dan niet opzettelijke) uitkeringsfraude. 

 

 

    Deventer 

    Pleidooi spoorverdubbeling Deventer-Olst 

    GroenLinks en 7 raadsfracties in Deventer willen dat het college blijft 

    hameren op verdubbelen van het spoor tussen Deventer en Olst bij 

    de provincie Overijssel.  De gemeente probeert al een tijd om de 

    spoorverdubbeling op de agenda te krijgen bij de provincie Overijssel 

    en de NS. In november 2015 heeft de gemeenteraad hierover een 

motie aangenomen. De provincies Overijssel, Gelderland en Noord Brabant willen van de IJssellijn 

(Zwolle – Roosendaal) een volwaardige Intercity-verbinding maken. Dat kan alleen als het enkelspoor 

tussen Deventer en Olst wordt opgewaardeerd tot dubbelspoor. De Provincie investeert een half 

miljard in asfalt, maar vindt 70 miljoen te duur voor verdubbeling van enkel spoor. Statenlid Robert 

Jansen knokt voor de spoorverdubbeling. 

 

 

   Provinciale Ledenvergadering maart 2016 

   Impressie in vogelvlucht 

   Het voltallige provinciaal bestuur is herkozen op de ledenvergadering  

   in maart. Aanwezige raadsleden hebben zich uitgesproken voor   

   intensievere samenwerking tussen raadsfracties en de Statenfractie,  

   ook met het oog op de campagnes voor de komende verkiezingen. 

    

 

In het middagprogramma werd de houdbaarheid van ons democratische systeem onder de loep 

genomen als pilot in de partijbrede discussie over democratie. Het accent werd gelegd op lokale 

participatie. Gehoord in een van de tafeldiscussies: “De korte klap commissie regelt zaken gewoon 

zelf en de gemeente is volgend.”  
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Landelijk   

 

   Guliz Tomruk 

   Kandidaat voor partijbestuur 

   Guliz Tomruk van de afdeling Deventer heeft zich kandidaat gesteld voor het 

   voor de portefeuille Internationaal Secretaris van het partijbestuur van 

   GroenLinks. Een enthousiaste campagne ondersteunde haar kandidatuur in 

   de aanloop naar het landelijk partijcongres eind april. Guliz Tomruk  genoot 

   de voorkeur van 43% van de congresgangers. Het mocht niet baten, zij werd 

   niet verkozen in het partijbestuur.  

 

Statenfractie 

 

    Bijeenkomst Statenfractie-raadsleden 

    Toekomstvisie openbaar vervoer 

    Voor de voorbereiding van debatten en visievorming wil de  

    Statenfractie zich ook voeden met inbreng uit de afdelingen.  

    Raadsfracties weten immers bij uitstek hoe het openbaar vervoer er 

    op lokaal niveau voor staat. Douwe de Winder (burgerlid  

    Statenfractie) organiseerde daarom medio april een bijeenkomst 

voor raadsleden. Hieraan namen raadsleden uit vijf afdelingen deel. Fractievoorzitter Janet Duursma 

heeft de inbreng van de afdeling goed kunnen gebruiken in het debat over de visie op openbaar 

vervoer van de commissievergadering eind april. Haar betoog vind je op youtu.be/3qA_vmFfABw 

 

 

Islamitisch Platform Zwolle 

Voorafgaande aan de Statenvergadering van mei ontvangt de Statenfractie in het provinciehuis een 

delegatie van het Islamitisch Platform Zwolle. Deze koepel van islamitische organisaties wil graag 

kennismaken met de Statenleden om van gedachten wisselen over onder andere islamofobie. 

 

Over de grens 

De Statenleden zoeken steeds vaker samenwerking over de (provincie)grens heen. De lijntjes met 

Statenfracties van Gelderland, Flevoland en Drenthe worden steeds korter. Sinds driekwart jaar is er 

contact met Bündnis 90/Die Grünen uit de regio Münsterland (Nordrhein-Westfalen). In februari was 

er een ontmoeting in Enschede om kennis te maken en dossiers als klimaatverandering en schone 

energie, arbeidsmarkt, gezonde landbouw, openbaar vervoer en goed noaberschap te bespreken. 

 

Twitter en facebook 

Meer weten over de Statenfractie?  

Volg de berichten op twitter en facebook: 

@GLoverijssel: twitter.com/gloverijssel  @janetduursma: twitter.com/janetduursma 

@groenejansen: twitter.com/groenejansen @douwedewinder: twitter.com/douwedewinder 

www.facebook.com/GroenLinksOverijssel/ 

 

Nieuwsbrief voor kaderleden van GroenLinks Overijssel. Voor dit nummer leverden Bert Docter, Han 

ten Bloemendal en Martin Hoek ideeën en bijdragen. Samenstelling en eindredactie: Barbara Snabilié. 

Reacties zijn welkom op overijssel@groenlinks.nl 


